
Vandaag is ons ter ore gekomen dat Bantopa niet doorgaat. Er moeten een paar aanpassingen 
plaatsvinden om het kostendekkend te maken. Dit lukt niet binnen de beschikbare tijd om een 
vergunningsaanvraag bij de gemeente in te dienen. Dit is global geschetst. 

Er zijn meer evenementen die door de gewijzigde procedure voor vergunningsaanvragen in de 
problemen dreigen te geraken. 

DUS Weert vindt dit actueel en urgent. 

Ook over datum aanvraag vergunning/datum vergunningverlening/publicatie en mogelijkheid om 
bezwaar te maken hebben wij vragen. 


